
Referat fra gruppemøte 30. janur 2012

Sted: Nes rådhus
Tid: 19.30-22.00
Til stede: Øystein, Åse Birgitte, Sesselja. (Sekretær Tom Fidje og Alan Nicholson har meldt forfall)

1. Gjennomgang av saker til formannskap og kommunestyre
a) Førstegangs behandling av planstrategi 2012-2015
Åse Birgitte stilte spørsmål ved presentasjonen av planstrategien, påpekte at den foregriper arbeidet
med kommuneplan. Etterspør mer informasjon om den enkelte plan og rangering av planene i
forhold til hverandre.

b) Revidering av vedtekter for Nes kulturskole
Vi er positive til at vedtektene omsider får en politisk behandling. Vedtektene mangler etter vårt syn
et formål. Dagens handler mer om forvaltning enn formål. Vi er videre skeptiske til at praktiske
hensyn til skal ha en avgjørende rolle ved tildeling av etterhvert ledige plasser. Venstre har en del å
utsette på vedtektene slik de foreligger nå, og Åse Birgitte skal derfor prøve å omarbeide dem til
formannskapsmøtet.

c) Førstegangs behandling av reguleringsplan for Fjellfoten 3
Vi sier oss avventende og ønsker ikke at dette taes opp til behandling nå, men venter til man er i
gang med kommuneplan. Et slikt prosjekt vil både legge føring for skolestruktur og kunne bidra til
økt press på veinettet i byggeperioden om den sammenfaller med utbygging av Drognesjordet.

d) Høringsuttalelser om felles strategi for gods og logistikk i Osloregionen
Rådmanns forslag til innstilling nevner ikke Nes. Det er viktig at Kongsvingerbanen prioriteres,
både pga nullvisjon i trafikken ved at tunglast flyttes over på bane og pga klimautslipp fra
transportsektoren. Åse Birgitte skriver et nytt forslag til formannskapet.

e) Høringsuttalelse om forslag til fornyelse av Osloregionens strategier
I rådmanns forslag til innstilling hvedes det at det ikke er grunn til å prioritere samordning av
klimpolitikk. Vi foreslår den setningen strøket.

2. Interpellasjon fra FrP om spørretime og protokollføreing av stemmegivning
Øystein minner om at FrP stemte imot forslaget fra Venstre om at spørsmål må komme inn fem
dager før som for alle andre spørsmål til kommunestyret. 

3. Annet
a) Åse Birgitte tar opp diskusjonen om habilitet rundt politikere som har styreverv i idrettslag. Skal
det være slik at politikere ikke kan sitte i slike styrer og være med på å behandle budsjettet,
ettersom alle lag mottar støtte gjennom fordelingsnøkkelen?

b) Sesselja informerte at to studiesirkler for 2011 er innrapportert til VO. De to er "valg og
valggjennomføring" med 36 timer og "politisk verksted/politisk utvikling"med 13 timer.

4. Møteplan
Neste ordinære møte settes til 27. februar.
Det er også enighet om at vi skal ha som mål å ha to temamøter hvert halvår, og at vi starter med et
temamøte om ungdom. Vi kontakter Abid Raja for å høre om han kan delta.

Referent: Sesselja Bigseth


